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Адрес Weifang Yujing Glass Technology Co., Ltd. 
Shandong Port Industrial Park, 
Sheep Town, Shouguang City 
262700 Shandong

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Since its establishment, the company has taken the secondary and tertiary industries advocated and supported by national industrial policy as the
leading industry. We are specialized in deep processing and design of a variety of high-quality glass products, and introduce internationally advanced
large glass roller printing production line, tempered glass production line, silver mirror production line and glass deep processing equipment to meet
customer demands. Advanced production equipment, strict quality monitoring and high starting point and intensive management ensure that the made
products are in strict accordance with the national energy-saving and emission-reduction requirements, and the company has become a leading
enterprise in the industry. The products directly sell to the largest manufacturer of furniture & household items - IKEA (Sweden), Ashley (America), etc.
 

Company Profile of Weifang Yujing Glass Technology Co., Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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